
Fra: Flemming Lehbert Sørensen  
Sendt: 6. november 2017 12:50 
Til: D-Byrådet <D-Byradet@rebild.dk>; D-Direktionen <D-Direktionen@rebild.dk> 
Emne: VS: Bækkedalsvej 13 
  

Kære Rene 

Du har på baggrund af en henvendelse fra din nabo Anders Nielsen bedt om en redegørelse vedr. den af 
Banedanmark påtænkte nedlæggelse jernbanebro til betjening af markjordene til landbrugsejendommen 
Bækkedalsvej 13. 

Rebild kommune har i forbindelse med Banedanmarks planlægning af elektrificeringen mellem Århus og 
Lindholm, stillet forslag om, at etablere en ny bro ved Klepholmvej, som er nødvendig i forhold til den 
planlagte udbygning af Støvring Ådale og, at den eksisterende bro ved Møllegårdsvej i den forbindelse kan 
nedlægges.   

Rebild kommune er via advokat Anders Braad, som repræsenterer Anders Nielsen, men på foranledning af 
Banedanmark blevet bedt om at udarbejde en udtalelse om vejforholdene omkring Bækkedalsvej 13, som 
grundlag for Banedanmarks sagsbehandling. Med baggrund heri blev der den 9. marts 2017, på 
foranledning af advokat Anders Braad, afholdt møde med Center Plan, Byg og Vej, landbrugskonsulenten og 
Anders Nielsen . Efterfølgende udarbejdede Kommune en udtalelse om vejforholdene til Banedanmark, 
som også blev sendt til Banedanmark og Anders Braad.  

 Vedlagt som bilag: 

Transport-, Bygnings- og Boligminister Ole Birk Olesens svar på spørgsmål nr. 710 af 26.9.2017. 

Advokat Anders Braads brev om nedlæggelse af bro til Rebild Kommune af 20.2.2017 

Rebild Kommunes svar til Anders Braad af 15.3.2017 

Redegørelse/sagsgennemgang hvor de centrale afsnit fra dokumenter i sagen er gengivet. 

 Bemærk, at der i det sidste bilag (sagsgennemgangen) under "mødereferat fra Banedanmark den 
9.september 2015 fremgår", at vi "godkender umiddelbart en nedlæggelse". Det er en del af en vejteknisk 
vurdering, og idet der er der tale om en privat vej, er spørgsmålet om hvorvidt vejen kan nedlægges et 
forhold som skal afklares mellem ejer og Banedanmark. 

Vh Flemming  

  
  
Venlig hilsen  
 
Flemming Lehbert Sørensen 
Direktør 
Tlf.: 99 88 75 00 
Mobil: 51 18 17 95 
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 Tænk på miljøet - print kun denne mail hvis det er nødvendigt! 
Oplysningerne i denne e-mail fra Rebild Kommune er fortrolige og kan være lovmæssigt beskyttede. Mailen henvender sig 
udelukkende til ovennævnte adresse(r), så hvis du har modtaget den ved en fejl bedes du venligst returnere den til 
afsenderen uden at bearbejde, videresende eller kopiere den. Tak.  
 

Fra: Axel Rene Aubertin  
Sendt: 30. oktober 2017 11:33 
Til: Flemming Lehbert Sørensen <flso@rebild.dk> 
Cc: D-Byrådet <D-Byradet@rebild.dk>; D-Direktionen <D-Direktionen@rebild.dk>; aubertin@dadlnet.dk; 
ab@haugaardbraad.dk 
Emne: Re: Trafiksikkerhed Bækkedalsvej 
  
Hej Flemming. 
Et forsinket tak for info om Bækkedalsvej. 
Imidlertid har jeg haft en henvendelse fra min nabo Anders Nielsen, Bækkedalsvej 13, 9520 Skørping 
vedrørende konsekvenser for trafiksikkerheden på Bækkedalsvej ved den ændring, som han vil blive pålagt 
ved BaneDanmarks påtænkte nedlæggelse af den bro over den sydgående banestrækning, som forbinder 
ejendommen Bækkedalsvej 13 s jordstykker. Han har i marts måned 2017 haft et for ham lidt ubehageligt 
møde med 2 vejingeniører fra Rebild Kommune, som vedrørende udkørselsforholdene fra Bækkedalsvej 13 
blot anbefalede ham, at rydde vegetationen ved udkørslen, så ville det ikke være et problem for ham, at 
komme ud på vejen med landbrugsredskaberne, når han skulle rundt ad Bækkedalsvej videre op ad 
Buderupholmvej og midt på Bakken til venstre ind på sine arealer vest for banen. Hvis det bliver aktuelt 
bliver det efter min mening en stor udfordring for trafiksikkerheden på begge veje, som er tiltagende 
trafikeret. 
Samtidig er jeg i besiddelse af et svar fra trafikminister Ole Birk Olesen vedrørende sagen forelagt som 
spørgsmål til ministeren fra Transport-,Bygnings-og Boligudvalget. 
Heraf fremgår det, at en såkaldt VVM undersøgelse af elektrificeringen, at broen nedlægges, pga for lille 
frirum til køreledningerne og “erstattes”af en ny bro placeret ved Klepholm i Støvring, hvor kommunen har 
planer om byudvikling !! ( adskillige kilometer fra naboens bro og adskilt af Lindenborg å.) Flytningen er 
påstået aftalt med Rebild Kommune, der er vejmyndighed i området.   
Disse oplysninger og baggrunden for Rebild Kommunes involvering i sagen ønsker jeg en redegørelse for, da 
det virker helt absurd. Man nævner overhovedet ikke broen ved Vaseholm og dens skæbne. 
Når man herefter læser resten at dette afsnit i svaret giver det ingen mening, at opførelsen af en 
Klepholmbro, skal financieres ved ikke, at genopføre markvejsbroen ved Bækkedalsvej 13. 
Det er mig magtpåliggende, at få en forklaring på denne totale misforståelse i ministerens svar til udvalget. 
Denne misforståelse og uheldige forsøg på besparelser ved elektrificeringen af banen medfører en kaskade 
af uheldige forhold ved Bækkedalsvej og i Støvring. 
Jeg sender en kopi af skrivelsen via intern post, da jeg ikke har den i digitaliseret form. 
Denne skrivelse vil tilgå Anders Nielsens advokat i sagen. Advokat Anders Braad, Aalborg. 
Med venligt hilsen. 
Axel René Aubertin. 
  
Sendt fra min iPad 
 


